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Husul, monitorizat din subsolul Primãriei! 

 

OCHIUL MAGIC! La subsolul Primãriei Husi se va amenaja biroul celui care va 

centraliza toate imaginile filmate de camerele de supraveghere ce vor fi montate în oras, în 

cadrul proiectului prin care executivul a vizat cresterea securitãtii cetãtenilor. Politia vrea 

si ea sã aibã un terminal, ca sã poate vedea în timp util ce se mai întâmplã pe strãzile 

Husului. 

STRATEGIE “În municipiul Husi vor fi în jur de 30 de camere de luat vederi – 4 deja existente 

sI 22 care se vor monta – puse strategic în locuri importante din oras. Ne-am fi dorit sã fie pe 

toate strãzile, dar atât a putut cuprinde proiectul. Pãrerea mea este cã aceste camere de filmat vor 

contribui foarte mult la cresterea nivelului de securitate. Chiar cele patru pe care le-am pus 

anterior, sã stiti cã au avut un rol destul de bun în a mai potoli pe cei care fãceau noaptea 

întreceri cu masinile prin oras. Nu spun cã s-au linistit, dar mãcar un pic de sfialã tot au”, a spus 

primarul Ioan Ciupilan. De altfel, acesta a mai anuntat cã, din punct de vedere tehnic, lucrurile 

sunt ca si rezolvate: toatã baza de date se va afla într-o încãpere la subsolul Primãriei. “Da, vom 

amenaja un spatiu pentr cineva care va monitoriza imaginile, le va stoca si se va ocupa de asta. 

Nu cred cã va fi greu, mai ales cã programul va pãstra imaginile doar 30 de zile, dupã care se vor 

sterge”, a mai spus Ciupilan. 

Filmarile sã ajungã si la Politie! 

SOLICITARE Comandantul Politiei Husi, Cãtãlin Bîgu, a tinut sã aprecieze investitia Primãriei, 

fiind de pãrere cã supravegherea video a orasului va creste securitatea, dar va contribui si la 

scãderea numãrului de accidente rutiere. A avut însã remarcã suplimentarã în acest sens, asupra 

cãruia primarul Ciupilan a rãmas sã reflecteze sI sã ia mãsuri în consecintã: “Ar fi bine ca sã 

existe un terminal si la Politia Husi, la ofiterul de serviciu, ca sã putem sI noi vedea ce se 

întâmplã în oras, în timp util. E bine cã existã si la Primãrie cineva care sã monitorizeze, dar si la 

Politie ar trebui sã ajungã imagnile”, a precizat comandantul Cãtãlin Bîgu. 
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